

DCH Danmark Uddannelsesudvalg

Dagsorden

Dato:	16.10. 2024 Kl. 16.00
Deltagere:	Annette Knudsen, Marianne Aakjær, Annette Höft, Alice Giilsggard, Lotte Friis
Fraværende:	

1.	Valg af referent: -Lotte
2.	Indkommende mails <ul style="list-style-type: none">- 1 aspirant er sat på pause efter eget ønske.- 2 fra kreds 6 ønsker at tilmelde sig i Hoopers overbygning- Ang nye Rally skilte er der lavet udd. Det er muligt at komme på udd i de nye skilte.-
3.	Økonomi – budget resten af 2024 samt 2025/2026 <ul style="list-style-type: none">- Der mangler ca. 600 medlemmer i 2024. Mangler der udvikling som gør at folk finder andre steder at træner?- Alle udvalg skal kigge budget 2024 igennem, holdes budget eller bruger vi flere end vi har budgetteret?- 2025 og 2026 budget skal kigges igennem, så der ikke over budgetteres- Mangler en opdatering af økonomien/ bogføring, så det er svært at arbejde med.- Ønsker fra LUU at der afholdes en fælles økonomi-møde hver 3. mdr. (alle udvalg og Anita)- Forslag at budget gennemgås efter hvert kursus/ modul og der laves et separat buget.- AG udvalget har et budget, som de gerne vil tilbyde man kan se det.

[Skriv her]



	<ul style="list-style-type: none"> - Vi i udvalget skal på ingen måde rette bilags-sedler, de skal sende retur, det er folks eget ansvar at udfylde dem korrekt. - Regning fra DM er ikke korrekt, Jan kontaktes af Annette Knudsen - Snak om evt. lav takst i kørsel. 7 Dette skal evt. op på landsmøde. - Evt. en kontingent stigning på sigt - Formandsmødet bliver på kun 1 dag pga. besparelser. Man skal passe på man ikke spare for meget, så det konstruktive samarbejde forsvinder. - Kan vi som udvalgsmedlemmer, kigge indad og flytte rundt på nogle ting i forholdt til besparelser. - Statistikker over kredsinstruktører i forholdt til hvilke kurser de deltager i. - Undersøgelse omkring rød/grøn bog – der er ikke arbejdet videre med at få efterudd. Til lokalforeningsinstruktører med rød bog. - Hjemmesiden – er ikke færdig – der skal arbejdes videre med den nye side. - Klubmodul – rettigheder - Friluftsrådet oplyser at der er flest klager omkring hundefolk og cykler.
4.	<p>Opfølgning på planlægning af efterudd. 2025</p> <ul style="list-style-type: none"> - Opdatering fra Lise Mortensen, sendes så snart det er mig i henne. - Der er kommet en dato på to kurser. - Kursus dag i samarbejde konsulentudvalget, der afventes tilbagesvar fra dem. - Underviser til d. 2 og 3 nov. skal hentes i Billund - Der mangles demohunde til weekenden, der skal bruges 8 lørdag og søndag. - Kredsinstruktører udd. Evt start kl. 98.00 søndag i stedet for kl. 9.00. Marianne kontakter Isabella Hernes.
5.	<p>Online Webinar - brainstorm</p> <ul style="list-style-type: none"> -
6.	<p>Undervise Marianne og Alice i DCH tilmeld/ klubmodul</p> <ul style="list-style-type: none"> - Marianne er undervist.
7.	<p>Jeg kunne godt tænke mig, at vi aftaler hvem der sørger for opgaver til KI-aspiranterne til næste modul. Jeg tager den meget gerne :-)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Alice

8.	<p>Status fra Susan Aino ift. eksamensspørgsmål til vores pilotforsøg i kreds 5??</p> <ul style="list-style-type: none"> - Har fået mange spørgsmål ind, der mangles til modul 1 og 2. - Test af eksamen d. 5 nov. Grundemodul, familie og nosework.
9.	<p>Vi skal vel også have snakket evalueringer af både KI og KI-aspiranter; hvad vil vi med dem? Hvem skal vide hvad hvornår?</p> <p>-</p>
10.	<p>IGU-orientering i forholdt til ekstra dag på Rally – eksamen</p> <p>-</p>
11.	<p>Må man være kredsinstruktør selv om man evt. ikke er aktiv instruktør hjemme i egen lokalforening?</p> <ul style="list-style-type: none"> - Man skal ikke være aktiv i en klub for at være kredsinstruktør
12.	<p>Hvem har hvilke opgaver i udvalget?</p> <p>- Venter svar fra HB om optagelse af nyt medlem. HB har godkendt et medlem mere men afventer udgiften fra udvalget.</p>
13.	<p>Evt.:</p> <ul style="list-style-type: none"> - En kredsinstruktør er slette på kursus i nov. 2-3 nov.
14.	<p>Næste møde 15.11.24 kl. 16.00 – Obs dagsorden</p>